
 

 

 

 

Protokoll 

Hovedstyremøte nr. 14/21 

Tirsdag, 28.9 2021 

 

 

Til stede: 

Leder Tom Øystein Martinsen 
Nestleder Nils-Erik Haagenrud 
Medlemmer 
 
 
 
 
 
 
 
Vararepresentanter 

Anniken Holtnæs 

Eivind Mjærum 

Dag Inge Bruflot 

Tom Rune Lund 

Linda Stensrud  

Eva Wiik 

 

Bente Liberg 

Geir Ottesen 

 

Fra administrasjonen 
 
 
Andre: 
 
 
Forfall: 

Torbjørn Brenna, Nina Brogeland Laache og Kjetil V. Johansen 
som referent. 
 
Geir Lippestad deltok i sak 73/21 for å informere om status i 
søksmålet som er rettet mot NKK 
 
Magnus Ånsløkken 
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Protokoll fra HS-møte nr. 13/21  
Protokollen ble formelt godkjent av Hovedstyret. 
 
 
Protokoll fra Hovedstyrets strategisamling 7. og 8. september  
Protokollen ble formelt godkjent av Hovedstyret. 
 
Hovedstyret vedtok at «Oppfølgingssaker fra forrige hovedstyremøte» nå skal være 
et fast punkt på agendaen. 
Denne gangen fulgte hovedstyret opp følgende saker fra HS-møte og HS 
strategisamling: 

• Bemanningssituasjonen i administrasjonen: Adm.dir. orienterte om at det 
etter drøfting med tillitsvalgte om aktivitetsavdelingen nå var riktig å ansette 
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to medarbeidere der, og ingen på regnskap/adm. i denne omgang. 
 

• Sekretariatsfunksjonen for DUK er nå ivaretatt av administrasjonen i henhold 
til Hovedstyrets vedtak. Hovedstyret får senere til behandling en egen sak 
om eventuelle frikjøp av tillitsvalgte med stor arbeidsbelastning, og 
organisatoriske konsekvenser av dette. 
 

• Bente Liberg orienterte om oppstarten av arbeidet i den av HS-gitte 
oppgaven med å utarbeide en IT-strategi for NKK til behandling i HS. 
 

• Eivind Mjærum orienterte om arbeidet med organisasjonsprosessen. Denne 
må opp som informasjonssak på RS, og det må bes om et nytt vedtak når det 
gjelder tidspunkt for framleggelse for RS, enten i 2022 eller 2023. 

 
Hovedstyret tok oppfølgingen til etterretning, og støttet også administrasjonens 
prioritering av stillinger. 

 
 
Muntlig orientering fra administrerende direktør 
Hovedstyret tok saken til orientering  
 
 
NKU møte november 2021 - forberedelse   
Hovedstyret diskuterte saker som bør fremmes til behandling i kommende NKU 
møte i Helsinki 17. - 18. november 2021. 
 
Bakgrunn: 
NKK har sekretariatsansvaret for NKU, og saksliste til møtene i november. Det er 
ønskelig at HS drøfter saker NKK ønsker på sakslisten.      
 
 
Stillingsutlysning – ny leder for aktivitet 
Hovedstyret tok saken til orientering. 
 
Bakgrunn 
Hovedstyret ønsket å se stillingsutlysningen til stillingen som leder på 
aktivitetsavdelingen, etter Marianne Ono Njøten. 
 
 
Medlemmer i arbeidsgruppen som skal se på NKKs organisering 
Hovedstyret vedtok at arbeidsgruppen fortsetter uten at det oppnevnes nytt 
medlem på nåværende tidspunkt.  
 
Bakgrunn: 
Hovedstyret må vurdere om det er behov for å erstatte Marianne Ono Njøten som 
medlem i arbeidsgruppen, og eventuelt oppnevne et nytt medlem. 
 
 
Advokat Geir Lippestad orienterer om søksmålet fra Dyrebeskyttelsen Norge 
Hovedstyret tok saken til orientering. HS vil følge de videre forberedelsene til denne 
saken nøye, i samråd med de to raseklubbene og oppdretterne som også er stevnet 
av Dyrebeskyttelsen Norge.  
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Budsjett 2022 
Hovedstyret tok saken til orientering. Budsjettet vil bli tatt opp til videre diskusjon på 
neste Hovedstyremøte.  
 
 
Oppnevning av HS-representant til gruppen som skal arbeide med høringssvar til 
Hundeloven 
Hovedstyret vedtok å oppnevne Dag Inge Bruflot til å være Hovedstyrets 
representant i gruppen som skal arbeide med høringssvar til hundeloven. 
 
Bakgrunn 
Landbruks- og matdepartementet har sendt utkast til revidert hundelov på høring. 
Det er i ferd med å nedsettes en gruppe i NKK som skal ta for seg og gi et grundig 
høringssvar. Hovedstyret må velge hvem som skal representere HS i gruppen. 
 
 
Flytte kommende HS-møte til tirsdag 12. oktober 
Hovedstyret vedtok å flytte HS-møte 15/21 som opprinnelig var berammet til tirsdag 
19. oktober, én uke, til tirsdag 12. oktober.  
 
Bakgrunn: 
Sakspapirene til RS skal sendes ut til samtlige RS-delegater senest innen 18. oktober 
2021. Det er derfor behov for å flytte kommende HS-møte, slik at HS rekker å se 
igjennom og diskutere RS-sakene som skal presenteres i saksdokumentene. 
  
 
Eventuelt 
Eventuell gjenopptagelse av støttebidragene til landslag  
Hovedstyret vedtok at landslagene i agility, lydighet, rallylydighet, kreativ lydighet og 
juniorhandling1 skal støttes med påmeldingsavgift, samt antrekk til de som har behov 
for dette. 
 
Bakgrunn: 
Det ble stilt spørsmål om støttebidragene til landslag som ble nullstilt som følge av 
den økonomiske situasjonen NKK var i under pandemien, nå skal gjenopptas. 
 
Varslingssak 
Hovedstyret behandlet en varsling angående en tidligere sak som er ferdigbehandlet 
i NKKs organer. Saken er av personsensitive årsaker unntatt offentlighet. 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
1 Kreativ lydighet og juniorhandling har blitt lagt til listen etter protokollen først ble publisert. Intensjonen fra 
Hovedstyret var å behandle alle grener likt. 



 

 
 
 
 
Møtet ble avsluttet kl. 19.25. 
Neste HS-møte vil bli avholdt tirsdag 12. oktober. 

 

 

                                          Tom Øystein Martinsen 
 
Nils-Erik Haagenrud     Eivind Mjærum 
 
 
                       

Anniken Holtnæs 
 

Dag Inge Bruflot 

 

  

Tom Rune Lund 
 
 Linda Stensrud     
 
 

                                         Eva K. Wiik                        

 

  Bente Liberg                     

 

                                              Geir Ottesen 

 

 


